

QUICK START GUIDE

AURORA Z4

PORTABLE LED BLUETOOTH® | TWS SPEAKERS

BUILT FOR ADVENTURE

PACKAGE CONTENTS

IN THE BOX

1x Aurora Z4 Speakers	1x Quick Start Guide
1x USB Cable Charger	1x Warranty Card
1x 3.5mm Audio Cable	1x Microphone
1x Remote Controller	

LAYOUT

GETTING STARTED

Before using your speakers the first time, fully charge the speakers.

CHARGING

- 1 Plug the charging cable into the speakers DC 5V charging jack with the included USB charging cable.
- 2 Connect to any standard USB power adapter.

When the charging cable is inserted into the USB charger the LED Indicator Light will light up red. After charging is complete the red light turns off.

When charging the speakers, turn off the power switch, to avoid battery damage. Don't use the machine for too long to keep the battery in a good condition. It is recommended to charge and discharge the battery for every 30 days.

POWER ON / OFF

- 1 To turn on speakers, press the power button on.
- 2 To turn off, press the power button off.

BLUETOOTH® PAIRING

- 1 Once powered on, press **Mode** to select Bluetooth®.
- 2 Navigate to your device's Bluetooth® settings.
- 3 Select **"ZIZO AURORA Z4"** from the available device list.

USING YOUR DEVICE

MODE

Press **M** to cycle through Bluetooth®, Micro SD Card, USB, AUX Line in, and FM function. Press and hold **M** button to turn on/off the LED flashlight.

MUSIC PLAY/ PAUSE

Press **▶** to play music. Press **⏸** again to pause music. Press **◀** to play the previous song. **▶▶** to play the next.

FM RADIO

Press the **M** button to switch to FM mode. Press and hold **M** button for 2 seconds to enter automatic FM channel searching. Press the **M** button again to exit FM mode. Press the **◀** to play the previous radio station, **▶▶** to play the next. Automatically stores the latest radio station.

TWS

Turn on Bluetooth® mode, then double press the **▶** button to enter TWS function. Once confirmed, link two **ZIZO AURORA Z4** speakers together with the same bluetooth device. Double press the **▶** button again to cancel TWS function.

FCC Warning

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

FCC Radiation Exposure Statement:
This equipment complies with FCC radiation exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without RF station.

ZIZO

JOIN THE ADVENTURE

ZIZOWIRELESS.COM f @ @ZIZOWIRELESS

MICROPHONE FUNCTION

Insert a microphone to the mic jack to enter mic function.

NOTE:
DO NOT put the microphone too close to the product, as this may cause feedback noises.

ADDITIONAL FEATURES

Drop Resistant Design

TWS Technology: Wirelessly connect two **ZIZO AURORA Z4** together, and play the left and right music channels with these two speakers to double your audio output.

Built-in MP3 Digital Decoder: Play MP3 files straight from a Micro SD Card or USB flash drive.

AUX Port: Connect to audio from a smartphone, tablet, media player, laptop, PC, or other audio source with a 3.5 mm output. Plug one end of the auxiliary audio cable into the speaker and the other end into the audio device.

USB Port: Supports USB flash drives and plays MP3 and WAV formats (FAT32).

Micro SD Card Slot: Supports up to 32GB USB Micro SD card and plays MP3 and WAV formats (FAT32).

Headphone Input: 3.5mm interface

Charge Protection: Equipped with charge and discharge protection for a safe music experience.

Digital LED: Displays the current Mode and status details.

Built-in Handle: Designed for maximum portability.

TECHNICAL SPECIFICATIONS

SPECIFICATIONS

Model: AURORA Z4

Output Power: Maximum 30W
Power Supply: Power Adapter 5.0V/ 1A
Speaker Size: 4 inches * 2
Dimensions: 6.49 x 9.84 x 13.5 inches
Weight: 3.04 lbs
Transmission Distance: Up to 35 ft.
Battery Capacity: 2400 mAh rechargeable battery
SNR: > 80 dB
Frequency Response: 150 Hz - 18000 Hz
Impedance: 2 Ohms
Charging Time: 2 - 3 Hours
Playback Time: Up to 3 Hours

Important Safeguards:

1. Do not allow water to spill onto the surface or into the product.
2. Children should be supervised while operating this device.
3. If the product surface is damaged or if there is a mechanical or electrical malfunction, do not use the unit. Contact ZIZO customer support.
4. Do not shake the product.
5. Do not place the unit in water.
6. Do not place the product in direct heat. This unit is to be placed in a dry and ventilated place.
7. Do not place heavy objects on the unit.

WARRANTY INFORMATION

At ZIZO, we are 100% committed to your satisfaction. We stand behind our products and offer a 1 year manufacturer warranty against defects in materials or workmanship of your new ZIZO speakers.

Should you find your item to be defective, simply visit zizowireless.com/warranty to submit a brief Warranty Service Request form. Warranty applies to products purchased from ZIZO Authorized resellers. International product registration is not available at this time. U.S. Customers Only.

CONTACT US

ZIZO CUSTOMER SERVICE

EMAIL
info@zizowireless.com

TELEPHONE
+1 (809) 444-7992 (English)

WEBSITE
zizowireless.com/support

#ZIZOWIRELESS f @ @ZIZOWIRELESS.COM

© 2021 ZIZO. All Rights Reserved. The Bluetooth® word mark and logo are registered trademarks owned by Bluetooth SIG, Inc. and any part of such marks owned by Intel, Trading Ink, or Nordic Semiconductor. Other trademarks and trade names are those of their respective owners.
Images or packaging used for illustration purposes. Actual product may vary due to continuous refinements.

202101AuroraZ4_010

GUIDE DE DÉMARRAGE RAPIDE

AURORA Z4

PORTABLE LED BLUETOOTH® | TWS HAUT-PARLEURS

CONSTRUIT POUR L'ADVENTURE

CONTENU DU COLIS

DANS LA BOITE

1x Aurora Z4 Haut-parleurs	1x Guide de Démarrage Rapide
1x USB-C Câble de Charge	1x Carte de Garantie
1x 3.5mm Câble Audio	1x Microphone
1x Télécommande	

DISPOSITION

COMMENCER

Avant d'utiliser vos enceintes pour la première fois, chargez complètement l'enceinte.

CHARGE

- 1 Branchez le câble de charge dans la prise de charge DC 5V des haut-parleurs avec le câble de charge USB inclus.
- 2 Connectez-vous à n'importe quel adaptateur d'alimentation USB standard.

Lorsque le câble de charge est inséré dans le chargeur USB, le voyant LED s'allume en rouge. Une fois la charge terminée, le voyant rouge s'éteint.

Lors de la charge des haut-parleurs, éteignez l'interrupteur d'alimentation pour éviter d'endommager la batterie. N'utilisez pas la machine trop longtemps pour garder la batterie en bon état. Il est recommandé de charger et décharger la batterie tous les 30 jours.

ALLUMER / ÉTEINDRE

- 1 Pour allumer les haut-parleurs, appuyez sur le bouton d'alimentation.
- 2 Pour éteindre, appuyez sur le bouton d'alimentation.

BLUETOOTH® APPARIEMENT

- 1 Une fois allumé, appuyez sur Mode pour sélectionner Bluetooth®.
- 2 Accédez aux paramètres Bluetooth® de votre appareil.
- 3 Sélectionner **"ZIZO AURORA Z4"** dans la liste des appareils disponibles.

UTILISER VOTRE APPAREIL

MODE

Appuyez sur **M** pour parcourir Bluetooth®, la carte Micro SD, USB, l'entrée de ligne AUX et la fonction FM. Appuyez et maintenez le bouton **M** pour allumer / éteindre la lampe de poche LED.

MUSIQUE JOUER / PAUSE

Appuyez sur **▶** pour jouer de la musique. Appuyez à nouveau sur **▶** pour mettre la musique en pause. Appuyez sur **◀** pour lire la chanson précédente. **▶▶** pour lire la suivante. Tournez le bouton **VOL** dans le sens horaire pour augmenter le volume, dans le sens antihoraire pour le diminuer.

RADIO FM

Appuyez sur le bouton **M** pour passer en mode FM. Appuyez et maintenez **M** pendant 2 secondes pour accéder à la recherche automatique des chaînes FM. Appuyez à nouveau sur le bouton **M** pour sélectionner la station activée. Appuyez sur la **◀** pour écouter la station de radio précédente. **▶▶** pour jouer le suivant. Stocke automatiquement la dernière station de radio.

TWS

Activez le mode Bluetooth®, puis appuyez deux fois sur **▶** pour entrer dans la fonction TWS. Une fois confirmé, reliez deux haut-parleurs **ZIZO AURORA Z4** avec le même périphérique Bluetooth. Appuyez deux fois sur la **▶** pour annuler la fonction TWS.

MICROPHONE FUNCTION

Insérez une clé USB ou Micro SD dans le logement correspondant.

REMARQUE:
NE PLACEZ PAS le microphone trop près du produit, car cela pourrait causer des bruits de retour.

CARACTÉRISTIQUES SUPPLÉMENTAIRES

Conception Résistante Aux Chutes

TWS La Technologie: Connectez sans fil deux **ZIZO AURORA Z4** ensemble et jouez les canaux musicaux gauche et droit avec ces deux haut-parleurs pour doubler votre sortie audio.

Décodeur Numérique MP3 Intégré: Lisez des fichiers MP3 directement à partir d'une carte Micro SD ou d'un lecteur flash USB.

Port AUX: Connectez-vous à l'audio à partir d'un smartphone, d'une tablette, d'un lecteur multimédia, d'un ordinateur portable, d'un ordinateur ou de toute autre source audio avec une sortie de 3.5 mm. Branchez une extrémité du câble audio auxiliaire sur le haut-parleur et l'autre extrémité sur le périphérique audio.

Port USB: Prend en charge des USB et lit les formats MP3 et WAV (FAT32).

Port De Carte Micro SD: Prend en charge la carte Micro SD et lit les formats MP3 et WAV (FAT32).

Entrée Casque: Interface 3.5mm

Protection De Charge: Équipé d'une protection de charge et de décharge pour une expérience musicale sûre.

LED Numérique: Affiche les détails du mode et de l'état.

Poignée Intégrée: Conçue pour une portabilité maximale.

SPÉCIFICATIONS TECHNIQUES

CARACTÉRISTIQUES

Modèle: AURORA Z4

Puissance de Sortie: 30W Maximum
Alimentation Fournie: Adaptateur Secteur 5.0V / 1A
Taille du Haut-parleur: 4 Pouces * 2
Dimensions: 6.49 x 9.84 x 13.5 Pouces
Poids: 3.04 lb
Distance de Transmission: Jusqu'à 35 Pieds
Capacité de la Batterie: Batterie Rechargeable de 2400 mAh
SNR: > 80 dB
Réponse en Fréquence: 150 Hz - 18000 Hz
Impédance: 2 Ohms
Temps de Charge: 2 - 3 Heures
Durée de Lecture: Jusqu'à 3 heures

GARANTIES IMPORTANTES:

1. Ne laissez pas l'eau se répandre sur la surface ou dans le produit.
2. Les enfants doivent être surveillés lors de l'utilisation de cet appareil.
3. Si la surface du produit est endommagée ou s'il existe un problème mécanique ou électrique, dysfonctionnement, n'utilisez pas l'appareil. Contactez le support client ZIZO.
4. Ne secouez pas le produit.
5. Ne placez pas l'appareil dans l'eau.
6. Ne placez pas le produit à la chaleur directe. Cette unité doit être placée dans un endroit sec et endroit ventilé.
7. Ne placez pas d'objets lourds sur l'appareil.

INFORMATIONS DE GARANTIE

Chez ZIZO, nous nous engageons à 100% pour votre satisfaction. Nous soutenons nos produits et offrons une garantie du fabricant d'un an contre les défauts de matériaux ou de fabrication de votre nouvelle enceinte ZIZO.

Si vous trouvez que votre article est défectueux, visitez simplement zizowireless.com/warranty pour envoyer un bref formulaire de demande de service de garantie. La garantie s'applique aux produits achetés auprès de revendeurs ZIZO agréés. L'enregistrement international du produit n'est pas disponible pour le moment. Clients américains uniquement.

CONTACTEZ NOUS

SERVICE CLIENT ZIZO

ADRESSE ÉLECTRONIQUE
info@zizowireless.com

SITE INTERNET
zizowireless.com/support

#ZIZOWIRELESS f @ @ZIZOWIRELESS.COM

© 2021 ZIZO. Tous les droits sont réservés. Le marque et les logos Bluetooth® sont des marques déposées appartenant à Bluetooth SIG, Inc. et toute utilisation de ces marques par Intel, Trading Ink, ou Nordic Semiconductor. Les autres marques et noms de produits sont ceux de leurs propriétaires respectifs.
*Images ou emballages utilisés à des fins illustratives. Le produit réel peut varier en raison des améliorations continues.

202101AuroraZ4_010